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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Patrick Van Waes, Jos Jacobs, Johan Permentier, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van 
Peteghem 
Verontschuldigd: Geert Verdoodt 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 28 MAART 2022 

Verslag van 28 maart 2022 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

Debriefing stage Cyprus: 
Ideale weersomstandigheden waarin iedereen goed heeft kunnen trainen. 
Rutger heeft ook een evaluatie gehad met de trainers nadien. 
Zeer goed hotel: grote kamers, heerlijk eten. Goede piste voor trainingen. Enige nadeel: de 
krachtruimte was niet super. (al waren er ook enkele publieke fitnesszalen nabij) 
Men is wel bereid om deze krachtruimte uit te breiden/vernieuwen. 
 
Stage Portugal: 
Halve fond/Fond-groep kende iets minder goed weer maar was voor deze atleten minder erg. 
 
Project 4x100m mannen en 4x100m vrouwen is nu ook officieel opgestart. 
Mannen: De Belgian Falcons met coach Lieve Van Mechelen. 
 

3 FEEDBACK KBAB 

3.1 Wedstrijd categorieën 2023 

Onze competities zullen in de toekomst in 2 categorieën opgedeeld worden: “WA-compliant” en 
“niet-WA-compliant” door een nieuw reglement van World Athletics. Bij deze opsplitsing moet 
rekening gehouden worden met de regels die daaraan verbonden worden: mogelijkheid om records te 
lopen, minima te lopen, te kwalificeren, titels te behalen,…  
 
Over welke wedstrijden hiervoor in aanmerking komen, zal een werkgroep samengesteld worden: 4 
VAL/4 LBFA. 
Voor VAL: Ludwig, Patrick VC, Peter en Patrick VW 
 

3.2 Draaiboek internationale kampioenschappen (rollen en verantwoordelijkheden) 

Er moet een update gebeuren van het draaiboek voor internationale kampioenschappen dat in het 
verleden ooit werd opgesteld. Daarin moeten de verschillende rollen verduidelijkt worden: 
delegatieleider, teamleider, logistiek medewerker, … De technische Directie van beide federaties 
zullen deze taak op zich nemen. 
 
Kledijverdeling internationale kampioenschappen: er is nu in samenspraak met Vermarc een 
‘webshop’ gemaakt waarbij kledij besteld kan worden door de atleten zelf. Mieke Seminck volgt dit 
dossier op. 
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Alle Elite-atleten gaan vooraf een kledijpakket krijgen waarvoor men ook moet aftekenen. Men zal 
dus niet langer per kampioenschap een pakket krijgen want bij dat systeem kregen verschillende 
atleten kledingstukken die ze in feite al hadden. 
 

3.3 Extra: 

EK Veldlopen 2023: Er is een site-visit geweest in Brussel door European Athletics. De huurprijs voor 
de hotels blijft voorlopig nog een issue. Golazo neemt de organisatie op zich en heeft hiervoor ook 
organisatierecht betaald aan de KBAB. 
6 mei moet een delegatie naar München voor de definitieve beslissing van Council EAA. 
 

3.4 Gouden Spike 2022: 

3 december: Lamot Mechelen. LBFA bekijkt of er alternerend kan georganiseerd worden in Wallonië. 
 

4 KOSTEN LIVESTREAMS BK’S 

Er is inmiddels een team van vrijwilligers gebouwd rond ons livestream-aanbod. 
Verhalen we de kosten volledig op de organisatoren die er beroep op willen doen of komen wij tussen 
voor een bepaalde som/percentage?  
Ludwig zal de kosten trachten te schetsen en stuurt dit naar de leden van de RVB. (Onderscheid 
indoor/outdoor) 
Er zal ook gepolst worden naar interesse bij dit team om een kampioenschap op de weg te doen. 
 
Ludwig is daarnaast ook voorstander om het nodige materiaal voor dit ‘project’ te laten aankopen 
door de federatie. Vrijwilligers werken een bepaalde periode mee dus als zij ermee ophouden, is het 
materiaal nog steeds in ons bezit voor hun opvolgers. 
 

5 GLOBALE HERWERKING BIJDRAGEN 

Erik Chevrolet: geeft een overzicht van de bijdragen in de begroting die nog aangepast 
moeten/kunnen worden. Bijvoorbeeld: inkomgelden kampioenschappen verhogen, verhuur 
scoreborden verhogen, deelname regionale werking voor niet-elites verhogen, … 
De leden gaan akkoord met dit voorstel. 
 

6 WERKPUNT ZELFEVALUATIE: PUBLIEKE RELATIES, MARKETING EN NETWERKEN 

Publieke relaties: het laatste agendapunt op deze agenda is alvast een stap in de goeie richting: 
zorgen dat de federatie vertegenwoordigd is op de events deze zomer. 
 
Ludwig gaat om zoek naar een extern expert om onze marketing te analyseren en bij te sturen. We 
zullen alleszins meer en meer moeten overschakelen naar digital marketing. Patrick Van Waes gaat 
ook enkele contacten doorsturen naar Ludwig. 
 

7 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

7.1 Competitie 

Er is geen vergadering geweest. 
 

7.2 Recreatie 

Geert Verdoodt is verontschuldigd. 
 

7.3 Jeugd 

Datum BVV Pup/Min was ongelukkig gekozen gezien het in de Paasvakantie viel. Alles hangt af van 
wanneer de Paasvakantie valt. Naar achter schuiven, zorgt ook vaak voor samenvallen met 
communie/lentefeest. 
Het samenvoegen van Bekercompetities voor dames en heren zorgt ervoor dat er meer weekenddagen 
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vrijkomen en dat we misschien mogelijkheden hebben om de bekercompetitie voor de jeugd in 
hetzelfde weekend te organiseren. 
 

8 VERTEGENWOORDIGING RVB OP EVENTS ZOMER 2022 

Er wordt een overzicht opgemaakt van de vertegenwoordigingen. 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 30 mei 
 27 juni (17u AV KBAB – 19u VAL) 
 26 sep 

 

10 VARIA 

 BK Hamer CSJB (LOOI) 24 sept: verplaatsen naar 17 sept 2022. 
 Agendapunt Patrick VW: Sportieve doelstellingen kort – midden – lange termijn op basis van 

de gekozen strategie van speerpunten. 
wordt volgende keer besproken 

 Agendapunt Patrick VW: Communicatie naar de clubs omtrent de bevraging in functie van de 
atletiekclub 2030. 
wordt volgende keer besproken 

 Inschrijvingen voor de BVV gebeuren via Atletiek.Nu: Hierbij zijn er 2 kampen: de voor- en de 
tegenstanders omwille van het “zo laat mogelijk” opstellen van een ploeg. 

 BK Marathon Eindhoven: Golazo ziet af van het prijzengeld. De organisatie moet alleszins 
organisatierecht betalen. Er zal een vergadering plaatsvinden om dit te bespreken. 
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